

ຄໍາຮ້ອງຂໍການບໍລິການເບິ່ງແຍງດູແລເດັກຢູ່ນອກບ້ານ

ຊື່ຂອງເດັກ / ໄວໜຸ່ມ		ອາຍຸ	ວັນເດືອນປີເກີດ
ຊື່ຂອງພໍ່ແມ່ ຫຼື ຜູ້ປົກຄອງຕາມກົດໝາຍ (ເບິ່ງຄໍານິຍາມຢູ່ຂ້າງລຸ່ມ)			ວັນທີຮ້ອງຂໍ
ທີ່ຢູ່	ເມືອງ	ລັດ	ລະຫັດໄປສະນີ
ເດັກຄົນນີ້ອາໄສຢູ່ນໍາທ່ານຕາມທີ່ຢູ່ນີ້ບໍ່? <input type="checkbox"/> ແມ່ນ <input type="checkbox"/> ບໍ່ແມ່ນ ຖ້າບໍ່ແມ່ນ, ກະລຸນາໃຫ້ຄໍາອະທິບາຍ:			
ຂ້າພະເຈົ້າ / ພວກເຮົາແມ່ນພໍ່ແມ່ຕາມກົດໝາຍ ແລະ ພໍ່ແມ່ເບິ່ງແຍງດູແລ ຂອງເດັກຄົນນີ້. <input type="checkbox"/> ແມ່ນ <input type="checkbox"/> ບໍ່ແມ່ນ ຖ້າແມ່ນ, ພໍ່ແມ່ ຫຼື ຜູ້ປົກຄອງຕາມກົດໝາຍ ໄດ້ສະໜອງເອກະສານສານເພື່ອພິສູດຄວາມສໍາພັນໃນການເບິ່ງແຍງດູແລແລ້ວບໍ່. <input type="checkbox"/> ແມ່ນ <input type="checkbox"/> ບໍ່ແມ່ນ			
ຂໍ້ມູນທາງດ້ານກົດໝາຍເພີ່ມຕື່ມທີ່ກ່ຽວຂ້ອງກັບລູກຂອງທ່ານ			
ໝາຍເລກໂທລະສັບບ້ານທີ່ໃຊ້ຢູ່ໃນປັດຈຸບັນຂອງພໍ່ແມ່		ທີ່ຢູ່ອີເມວ	
ໝາຍເລກໂທລະສັບບ້ານທີ່ໃຊ້ຢູ່ໃນປັດຈຸບັນຂອງພໍ່ແມ່		ທີ່ຢູ່ອີເມວ	
ເລກໝາຍໂທລະສັບບ່ອນເຮັດວຽກທີ່ໃຊ້ຢູ່ໃນປັດຈຸບັນຂອງພໍ່ແມ່	ທີ່ຢູ່ອີເມວ	ໝາຍເລກໂທລະສັບມືຖືທີ່ໃຊ້ຢູ່ໃນປັດຈຸບັນ	
ໝາຍເລກໂທລະສັບບ່ອນເຮັດວຽກທີ່ໃຊ້ຢູ່ໃນປັດຈຸບັນຂອງພໍ່ແມ່	ທີ່ຢູ່ອີເມວ	ໝາຍເລກໂທລະສັບມືຖືທີ່ໃຊ້ຢູ່ໃນປັດຈຸບັນ	
<p>ບົດທີ່ 71A.28 RCW ໄດ້ຄຸ້ມຄອງການບໍລິການເບິ່ງແຍງດູແລຢູ່ນອກບ້ານ. ມັນເປັນເຈດຕະນາລົມຂອງຜູ້ອອກກົດໝາຍວ່າ ເມື່ອເຫດຜົນໜຶ່ງດຽວສໍາລັບການບໍລິການດູແລຢູ່ນອກບ້ານແມ່ນຄວາມພິການທາງດ້ານການພັດທະນາການຂອງເດັກ, ການບໍລິການດັ່ງກ່າວຈະຖືກມອບໃຫ້ໂດຍຜ່ານແຜນການບໍລິການທີ່ຖືເອົາບຸກຄົນເປັນໃຈກາງໂດຍສະເໝີໃຈ. ພໍ່ແມ່ ຫຼື ຜູ້ປົກຄອງຕາມກົດໝາຍ ຍັງຄົງມີສິດເບິ່ງແຍງດູແລລູກຂອງຕົນ ແລະ ການຕັດສິນໃຈກໍຍັງຄົງເປັນຄວາມຮັບຜິດຊອບຂອງຕົນ. ດ້ວຍການລົງລາຍເຊັນ, ທ່ານກໍາລັງຢືນຢັນວ່າ ທ່ານແມ່ນພໍ່ແມ່ເບິ່ງແຍງດູແລຂອງເດັກ / ໄວໜຸ່ມ ທີ່ມີຊື່ຢູ່ຂ້າງເທິງນັ້ນ. ພໍ່ແມ່ ຫຼື ຜູ້ປົກຄອງຕາມກົດໝາຍ ສາມາດຈະຍົກເລີກການບໍລິການໄດ້ທຸກເວລາ. ຖ້າພໍ່ແມ່ຂອງເດັກ / ໄວໜຸ່ມ ໄດ້ແຕ່ງງານກັນ ແລະ ຢູ່ຮ່ວມກັນ, ພໍ່ແມ່ທັງສອງບໍ່ຈໍາເປັນຕ້ອງລົງລາຍເຊັນ. ຖ້າພໍ່ແມ່ຂອງເດັກ / ໄວໜຸ່ມ ແຍກກັນຢູ່, ຕ້ອງມີການປຶກສາຫາລືກັນ ແລະ ທັງສອງຝ່າຍຕ້ອງໄດ້ລົງລາຍເຊັນ. ອາດຈະມີຂໍ້ຍົກເວັ້ນຖ້າມີຄໍາສັ່ງຂອງສານທີ່ມີການລົງລາຍເຊັນຄັກແຄ່ນ ຊຶ່ງກໍານົດສິດອໍານາດໃຫ້ພໍ່ ຫຼື ແມ່ພຽງຜູ້ດຽວໃນການກຳກັບດູແລການບໍລິການຂອງເດັກ / ໄວໜຸ່ມ ຫຼື ໃນເວລາທີ່ມີຫຼັກຖານສະແດງວ່າພໍ່ ຫຼື ແມ່ຜູ້ໃດໜຶ່ງໄດ້ສະຫຼະ ບົດບາດໃນການເປັນພໍ່ແມ່ຢ່າງຊັດເຈນ ຫຼື ສາມາດນໍາໄປໃຊ້ໄດ້. WAC 388-826-0005 ໄດ້ໃຫ້ນິຍາມຂອງ ພໍ່ແມ່ ວ່າແມ່ນ ພໍ່ແມ່ໃຫ້ກຳເນີດ ຫຼື ພໍ່ແມ່ພຽງແມ່ລ້ຽງ, ຜູ້ປົກຄອງ ຫຼື ຜູ້ເບິ່ງແຍງດູແລຕາມກົດໝາຍ ທີ່ມີອໍານາດທາງດ້ານກົດໝາຍໃນການ ຕັດສິນໃຈໃນນາມ ຂອງເດັກກ່ຽວກັບການດູແລຮັກສາສຸຂະພາບ ແລະ ເງິນຊ່ວຍເຫຼືອຕ່າງໆຈາກລັດ.</p>			
ລາຍເຊັນຂອງພໍ່ແມ່ ຫຼື ຜູ້ປົກຄອງຕາມກົດໝາຍ			ວັນທີ

ລາຍເຊັນຂອງພໍ່ແມ່	ອັນທີ
ລາຍເຊັນຂອງຜູ້ປະສານງານ OHS ຫຼື ຜູ້ທີ່ໄດ້ຮັບການແຕ່ງຕັ້ງ	ອັນທີ

ບ່ອນນຳສົ່ງ: ສຳເນົາໄປຍັງ: ພໍ່ແມ່; ແຜນັ້ນເອກະສານຂອງລູກຄ້າ; ຜູ້ຈັດການໂຄງການທີ່ຢູ່ອາໄສຂອງເດັກ HQ